
Zápis z jednání Školské rady ZŠ Meteorologická 

Datum:  4. 5. 2011 – 15:30 

Účastníci: 

 Zástupci zřizovatele: 

  Přítomni: ing. Koudelková, MUDr. Horčíková, Mgr. Řezanka 

  Omluveni: - 

 Zástupci pedagogů: 

  Přítomni: Monika Exnerová, Alena Stehlíková, Hedvika Mašková 

  Omluveni: - 

 Zástupci rodičů: 

  Přítomni: pí. Simeonovová, pí. Sixtová 

  Omluveni: pí. Pleskačová 

Jednání zahájila předsedkyně pí. Simeonovová. 

 Přivítala nové členy školské rady zvolené zřizovatelem (MČ Praha – Libuš) usnesením zastupitelstva 

č. 14/2011 na zasedání zastupitelstva dne 16. 3. 2011. 

Výroční zpráva školy byla schválena jednomyslně. 

V následné diskusi odpověděla ing. Koudelková na dotazy týkající financování oprav, rekonstrukce 

objektu a věcí souvisejících. Jednalo se konkrétně o: 

 Jak bude naloženo s vymoženou částkou ze zpronevěry? Částka bude samozřejmě 

přidělena v plné výši ve prospěch ZŠ Meteorologická. 

 Stav kotelny 

 Oprava přístupové cesty ke škole 

 Vývoj žádostí s granty EU 

 Vývoj a možnosti na získání finančních prostředků z magistrátu na rekonstrukci 

 Celkový záměr MČ Praha  - Libuš  

Pí. Simeonovová oznámila, že odstupuje z funkce předsedkyně školské rady. 

Jako novou předsedkyní byla jednomyslně zvolena pí. Sixtová. 

Poté bylo jednání ukončeno. 

 

Zapsal: Mgr. Řezanka 


